

Title (en)
Radiator cover.

Title (de)
Heizkörperverkleidung.

Title (fr)
Cache-radiateur.

Publication
EP 0386496 A1 19900912 (DE)

Application
EP 90102880 A 19900214

Priority
DE 8902961 U 19890310

Abstract (en)

The invention relates to a radiator cover with two lateral cover parts (12) and an upper cover part (10) and with fastening means (18, 20) for the lateral cover parts (12) on the radiator. The upper cover part is in this connection provided at its lateral end sections in each case with at least one locking means which projects from the upper cover part and is designed to engage with a corresponding recess which is provided in each of the upper end sections of the lateral cover parts.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Heizkörperverkleidung mit zwei seitlichen Verkleidungsteilen (12) und einem oberen Verkleidungsteil (10) sowie mit Befestigungsmitteln (18, 20) für die seitlichen Verkleidungsteile (12) am Heizkörper. Der obere Verkleidungsteil ist dabei an seinen seitlichen Endabschnitten jeweils mit zumindest einem vom oberen Verkleidungsteil vorspringenden Verriegelungsmittel versehen, welches zum Eingriff mit einer entsprechenden Aufnahme ausgebildet ist, die in jedem der oberen Endabschnitte der seitlichen Verkleidungsteile vorgesehen ist.

IPC 1-7
F24D 19/06

IPC 8 full level
F24D 19/06 (2006.01)

CPC (source: EP)
F24D 19/06 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2170897 A 19860813 - KERMI GMBH
- [A] DE 8813617 U1 19881222
- [A] DE 8610269 U1 19870917
- [A] DE 2903124 A1 19800814 - SCHWEISFURTH GUENTER

Cited by
EP0662588A1; DE19821421B4; EP0710802A1; EP0943874A3; EP0931987A2; WO9112478A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0386496 A1 19900912; EP 0386496 B1 19940921; AT E112035 T1 19941015; DE 59007180 D1 19941027; DE 8902961 U1 19890511

DOCDB simple family (application)
EP 90102880 A 19900214; AT 90102880 T 19900214; DE 59007180 T 19900214; DE 8902961 U 19890310